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Cc:
Subject: Kansrijke locaties AZC - ongeschikt

  Let op: deze e-mail komt van iemand die niet bij de gemeente Lansingerland werkt. Klik niet op links, open geen
bijlagen en antwoord alleen als je zeker weet dat deze e-mail vertrouwd is.  

Geachte leden van het College, geachte Gemeenteraad en geachte Commissie Samenleving,

 

Als inwoner van Bleiswijk uit ik hierbij mijn ongenoegen over de gang van zaken omtrent het voornemen om opvanglocaties voor asielzoekers
te vestigen aan de Jacob Marislaan Bergschenhoek (150 personen), de Maaiveldweg Bergschenhoek (200 personen) en de Merenweg
Bleiswijk (200 personen). Alle genoemde locaties zijn ongeschikt voor deze massale opvang en zullen de lokale gemeenschappen ernstig
belasten en verstoren.

Mijn ongenoegen komt voort uit een grote bezorgdheid over de leefbaarheid en de veiligheid en de toekomst voor de inwoners. Waar de
landelijke politiek gehoor begint te geven aan de bezwaren van de kiezer over de almaar uitdijende instroom via het COA, de minister werkt aan
het ontmantelen van de Spreidingswet en aangeeft dat dit reeds een dode letter is, valt mij de gretigheid op waarmee gemeente Lansingerland
invulling wil geven aan het uitbreiden van de opvangcapaciteit.

Naast de zogenaamde landelijke opgave geven veel gemeentelijke partijen aan het een “morele plicht” te vinden om dit programma uit te
voeren, waarmee iedere tegenstem als “immoreel” bestempeld wordt. Waar is het morele kompas en de urgentie wanneer onze
gemeenschappen moeten worden opgebouwd en beschermd, onze jeugd vrij over straat moet kunnen, onze ouderen voorzieningen moeten
krijgen en de huisvestingsopgave voor onze woningzoekenden versneld moet worden?

De aanpak om meerdere, verspreid gelegen locaties aan te wijzen, met beperkte informatievoorziening richting direct omwonenden, maakt
echte invloed en inspraak onmogelijk en komt naar bewoners over als een “verdeel en heers politiek”. Het heeft dan ook voor grote
maatschappelijke onrust gezorgd en de eerste protestacties hebben plaatsgevonden.

Ik verzoek u met klem deze voorgenomen plannen en de aanpak hiervan te herzien en gehoor te geven aan een groot deel van uw inwoners,
die geen verdere uitbreiding, en zelfs een afbouw, van de gemeentelijke asielopvang wensen.

Verder roep ik de gemeentelijke politieke partijen op een duidelijk standpunt in deze te nemen, met het oog op de komende
gemeenteraadsverkiezingen.

 

Bij voorbaat hartelijk dank!

 

Hoogachtend,

 




